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Outside Shadow |

Picture Description?)

A low-angle shot shows a modern architectural building against a clear blue sky, with a golden steeple
peeking over the roof.

Analysis?)

This photograph captures a striking architectural composition against a vivid blue sky. The modern
building, with its curved walls and angular projections, presents a dramatic silhouette. Light and shadow
play dynamically across the textured surfaces, accentuating the geometric forms. A spire, seemingly
golden, rises above the structure, adding a touch of elegance and contrast to the minimalist design.
The dark foreground creates a sense of depth, drawing the viewer's eye upward towards the interplay of
form and light.
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Picture Data

004916 - Outside Shadow |

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2016 12/2016 04/2017
Width Height Bits/Color
Original Size 5012 px 5012 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

AuBerhalb Schatten |

Remarks
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      A low-angle shot shows a modern architectural building against a clear blue sky, with a golden steeple peeking over the roof.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt ein modernes architektonisches Gebäude vor einem klaren blauen Himmel, wobei ein goldener Kirchturm über das Dach lugt.
    
    
      This photograph captures a striking architectural composition against a vivid blue sky. The modern building, with its curved walls and angular projections, presents a dramatic silhouette. Light and shadow play dynamically across the textured surfaces, accentuating the geometric forms. A spire, seemingly golden, rises above the structure, adding a touch of elegance and contrast to the minimalist design. The dark foreground creates a sense of depth, drawing the viewer's eye upward towards the interplay of form and light.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine markante architektonische Komposition vor einem leuchtend blauen Himmel ein. Das moderne Gebäude mit seinen geschwungenen Wänden und eckigen Vorsprüngen bietet eine dramatische Silhouette. Licht und Schatten spielen dynamisch auf den strukturierten Oberflächen und betonen die geometrischen Formen. Eine scheinbar goldene Turmspitze erhebt sich über der Struktur und verleiht dem minimalistischen Design einen Hauch von Eleganz und Kontrast. Der dunkle Vordergrund erzeugt ein Gefühl von Tiefe und lenkt den Blick des Betrachters nach oben auf das Zusammenspiel von Form und Licht.
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